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Želim si.
Pavla Traven, 68-letna upokojenka:
»Najbolj si želim, da bi bil mir na svetu, da bi bilo več razumevanja

med Ijudmi in da bi bili zdravi. Ker je naša hiša tik ob cesti, bi bilo
dobro, če promet ne bi bil tako gost. Ob sobotah in nedeljah nam
zaparkirajo dvorišče, tako da se človek še okoli lastne hiše ne more
prosto gitiati. Obrtnikov, k; bi popravljali manjše stvari, tudi ni.
Rada bi videla, da bi se del mladih izšolal tudi za obrtniške poklice.
Upam, da letos ne bo še večja draginja kot lani.«

Karel Breznik, 75-letni upokojenec:
»Občinska Šiška je precej delavna, kar je razvidno tudi iz Tribune.

Zato upam, da si bo opomoglo tudi šišensko gospodarstvo. Seveda to

brez spremembe predpisov in pomoči zvezne vlade ne bo šlo. Upam,
da bodo sprejeli tudi ustrezno devizno zakonodajo. Če bodo na
vodilnih mestih bolj pošteni, bo tudi v osnovnih celicah ljudem bolje.
Vsaka kriza se enkrat konča in upam, da smo že na prelomnici na
bolje. Kar se pa KS tiče - če imajo privatniki dovolj denarja za
nakup težkih tovornjakov, naj pa še za parkirišče poskrbijo, da ne
bodo zasedali krajevnega. Želim si, da bi kulturno-prosvetne organi-
zacije za svoje delo dobile več denarja.«

Ljudmila Novak, 45 let, kuharski tehnik:
»Zelim, da bi bili vsi zdravi ter da bi ne bilo vojne. Dobro bi bilo,

če bi komunalci in ostali odgovorni skrbeli, da bi bil kraj bolj čist. Za
okolico hiš moramo pa tako ali tako sami skrbeti. Malo več reda
v krajevno skupnost je vnesel prehod s hišnih številk na ulične,
čeprav je bilo v začetku nekaj težav pri raznašanju pošte. Nujno
potrebna bi bila nova trgovina, ob kateri bi imele prostor tudi
storitvene in uslužnostne dejavnosti. Toda kaj, ko denarja vedno

primanjkuje. Vprašanje je tudi, kakšni so interesi za rešitev takih
problemov - od krajevnih do občinskih.«

Barbara Udovč, 23-letna študentka andragogike:
»Naših gospodarskih težav in razmer ne bi komentirala. Bi pa

želela izboljšati precej stvari v naši krajevni skupnosti. Vsem na očeh
je nefunkcionalno in neurejeno parkirišče za obiskovalce Šmarne
gore, ki kvari izgled celotni KS. Tu so vedno parkirani težki tovor-
njaki s priklopniki, tako da izletniki svoja vozila parkirajo kar po
dvoriščih. Krajevna trgovina je premajhna, v kraju ni storitvenih in
uslužnostnih dejavnosti. Skratka, želela bi, da ne bi bili Ljubljančani
le po poštnih številkah, temveč tudi po urejenosti in opremljenosti
kraja.«

Oton Falur, 15-letni dijak:
»Najraje bi videl, da bi uredili športna in teniška igrišča v KS, saj so

igrišča Šolskega centra RSNZ vedno zasedena. Mladina se nima kje
zbirati, shajamo se le po domovih. Dela krajevne mladinske organi-



zacije sicer ne poznam. vem pa. da v prostorih KS že dolgo ni več
mladinskih plesov, ki si jih gotovo ne želim samo jaz. Morda bi
veljalo razmišljati tudi o organiziranju kakšnega video-kluha. kjer bi
si lahko izposojali video kasete in kasete z računalniškimi programi.
Želim uspešno zaključiti šolsko leto in - da bi imeli med počitnicami
dovolj snega!«

Jože Gabrovšek, predsednik sveta Krajevne skupnosti dr. Petra
Držaja:

»Zelim. da bi v tem srednjeročnem obdobju v naši krajevni skup-
nosti dokončno uredili nekatere zadeve. ki jih že dolgo premlevamo.
predvsem toplifikacijo. V tej krajevni skupnosti je še precej stano-
vanjskih blokov in zasebnih hiš. kjer še vedno kurijo trda goriva.
zaradi česar je zrak ne samo na območju krajevne supnosti pač pa
tudi na šišenskem območju zelo onesnažen.

Skupaj z nekaterimi sosednimi krajevnimi skupnostmi smo že lani

začeli s pripravami na kabelsko televizijo. Žal se je v anketi, ki smo jo
dali v vsa gospodinjstva, prijavilo zanjo samo 252 gospodinjstev, kar
je premalo za hitrejšo izpeljavo te akcije.

Letos bi tudi radi dokončno obnovili fasado na stolpnici Celovška
103, pa obnovili kanalizacijo na Gospodinjski ulici.«

Edvin Stepančič, upokojenec:
»Pričakujem, da se bo naša jugoslovanska kriza polagoma zmanjše-

vala in želim, da bi bilo čedalje manj nerealnih kritik in da bi imeli
občani zaupanje v vodstvo. Vsakdo naj bi upošteval, kaj je realno
prispevati k zmanjšanju naših težav. Vsak kraj ima svoje probleme.
pa je treba potrebe prilagoditi možnostim.

V občini Šiška kar dobro ,vozimo'. Edini štrajk je bil menda
v Litostroju. Tam so zadeve potem pametno rešili. Zaključni računi
bodo zdaj pokazali. če je kaj zgubašev. Ne želim, da bi imeli kje
kakšne prisilne uprave. ..... .,-;. . -

Lepo bi bilo, ko bi tudi letos organizirali takšno prisrčno srečanje
za starejše krajane, kot je bilo decembra v šoli Riharda Jakopiča, če
bodo seveda dopuščale finančne možnosti ob tem, da je potrebna
štednja na vseh področjih.«

Marjan Kodelja, ravnatelj Osnovne šole Hinko Smrekar:
»Kot ravnatelj te šole imam eno srčno željo - da bi letos začeli

graditi prizidek k naši šoli, saj bi s to gradnjo rešili vse probleme
v šoli.

Kot občan in krajan pa želim, da bi v okolici šole napeljali
toplovodno omrežje v stare bloke, kjer obstaja še star način kurjenja.
S tem bi omogočili starim in onemoglim Ijudem tako ogrevanje, ki ne
bi bilo odvisno od Ijubeznivih sosedov ali pa naših učencev, ki jim
prinašajo kurjavo iz kleti v stanovanja. To pomoč nudijo naši učenci
v okviru Podmladka Rdečega križa ",edno. kadar kakšen krajan prosi
za tako pomoč.«


